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Datum Inhoud motie Portefeuillehouder(s) Status  Toelichting - stand van zaken 

19-04-2023 Centrumberaad Tubbergen – voorkeursscenario 
Verzoekt het college: 
 

• Op korte termijn te komen met een planning om te 
inventariseren welke (verbonden) partijen willen 
participeren in het nieuwe gemeentehuis om zo tijdig 
de capaciteitsbehoefte te kunnen bepalen en de juiste 
(voorbereiding)beslissingen te kunnen nemen; 

• De benodigde strategische gronden aan te kopen in het 
centrum om regie te houden op basis van 
bovengenoemd stappenplan; 

• Perspectief te bieden aan horeca voor de vrijkomende 
plekken (omzetting tot woningbouw bijvoorbeeld); 

• Te onderzoeken wat de bereidheid is van de horeca 
ondernemers en hoe de gemeente ze kan verleiden om 
naar het horecaplein te verplaatsen. 

 

Wethouder Berning 
Wethouder Bekhuis 

in behandeling De Raad heeft afgelopen juli een raadsbrief (nummer 52) ontvangen 
met daarin een processchema met betrekking tot de verschillende 
doorlooptijden van de diverse ontwikkelingen in het centrum.  
 
Tijdens de Commissievergadering Omgeving en Economie op 9 april 
2024 wordt de raad bijgepraat over de voortgang van de 
Centrumontwikkeling. 
 

27-06-2023 Visie uitbreiding bedrijventerreinen Tubbergen 
Draagt het college op: 
 

• De gemeenteraad op zo snel mogelijke termijn een 
startnotitie voor te leggen om te komen tot een 
(geactualiseerde) visie op de uitbreiding van 
Bedrijventerreinen gemeente Tubbergen waarbij het 
uitgangspunt is dat de visie op interactieve wijze met 

Wethouder Bekhuis In behandeling Er is met een afvaardiging van het bedrijfsleven gesproken. De 
gedachten en input vanuit dat overleg worden nu verwerkt tot een 
concept-visie. Dit concept wordt in april wederom met deze 
ondernemers besproken. Daarna zal het  worden uitgewerkt tot een 
definitieve visie. Het streven is om deze in het 2e kwartaal van 2024 aan 
de raad voor te leggen. 



het bedrijfsleven tot stand komt en de raad rond 1 
februari 2024 de visie kan vaststellen. In de visie 
aandacht te besteden aan bedrijven in het buitenland 
en bedrijven aan huis en in te zetten op actieve 
grondpolitie 

 

19-12-2023 Harmonisatie windbeleid in ATT-gebied 
Draagt het college op: 
 

• Om in gesprek te gaan met de ATT partners, gemeente 
Almelo, gemeente Twenterand en de Provincie 
Overijssel, om te kijken of er harmonisatie mogelijk is 
van het ATT-ontwikkelkader met het zojuist 
geamendeerde en vastgestelde Tubbergse windbeleid. 

• Er daarnaast voor te zorgen dat de normen uit het 
Tubbergse windbeleid als uitgangspunt dienen voor de 
ontwikkeling van het ATT gebied. 

• Voor 1 maart a.s. de raad middels een terugkoppeling 
op de hoogte te brengen van de mogelijkheden. 
 

Wethouder Niens In behandeling Op 18 maart 2024 vindt het eerstvolgende bestuurlijk overleg tussen 
Almelo, Twenterand en Tubbergen (ATT) plaats inzake het beleidskader 
wind ATT.  
 
De raad wordt na dit bestuurlijk overleg geïnformeerd over de stand 
van zaken.  
 

19-12-2023 Project Zonnehoeve 
Draagt het college op: 
 

• Binnen 6 maand met voorstellen te komen voor een 
ruimtelijk geschikte locatie in of rond de kern 
Tubbergen voor dit, reeds meer dan 4 jaar lang lopend 
project, ‘Zonnehoeve’. 

• Een vast collegelid aan te wijzen als aanspreekpunt voor 
dit project. 

 

Wethouder Bekhuis In behandeling Het eerste voorstel rondom de voorkeurslocatie rand Tubbergen is 
opgesteld en op 15 januari 2024 besproken met de initiatiefnemers. 
 
De Zonnehoeve heeft een pakket van eisen opgesteld en een 
businesscase met diverse scenario’s aangeleverd. Momenteel wordt 
bekeken of en hoe hierop geanticipeerd kan worden. 
 
In de huidige fase van het project is wethouder Bekhuis het eerste 
aanspreekpunt.  
 
 
 
 
 
 



19-12-2023 Woningen Reutum 
Draagt het college op: 
 

• De planvoorbereiding voor de 8 starterswoningen zoals 
die nu loopt verder onverkort door te zetten. 

• Onderzoek te doen naar de mogelijkheid om extra 
starterswoningen te realiseren op deze locatie door het 
amoveren van de bestaande woning. 

• Bij dit onderzoek ook de financiële implicaties te 
bepalen en die door een aangepaste exploitatieopzet in 
beeld te brengen. 

• De bestaande woning binnen het complex nog niet te 
verkopen in afwachting van het nadere onderzoek. 

• De resultaten aan de raad voor te leggen. 
 

Wethouder Bekhuis Afgehandeld Conform de motie is de planvoorbereiding voor de acht 
starterswoningen doorgezet; naar verwachting zal het 
bestemmingsplan in het tweede kwartaal van 2024 behandeld worden 
in de raad.   
 
Er is onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om extra 
starterswoningen te realiseren op deze locatie door het amoveren van 
de bestaande woning; de uitkomsten worden verwerkt waarna de 
beantwoording van de motie middels een raadsbrief richting college 
kan. 

30-01-2024 Lijst bindend advies Omgevingswet 
Draagt het college op: 
 

• Te komen met een voorstel om de lijst Bindend 
adviesrecht gemeenteraad gemeente Tubbergen aan te 
passen in die zin dat voor toevoeging van een enkele 
woning in het buitengebied geen binden advies van de 
gemeenteraad behoeft te worden gevraagd indien er 
sprake is van passend binnen door de raad vastgestelde 
beleid en er geen zienswijzen zijn ingediend. 

• Het bestaande rood voor rood, VAB en KGO beleid te 
evalueren en aan de hand daar van te kijken naar de 
noodzaak om bovenop het bestaande beleid nog extra 
beleid te formuleren te analyseren en daarover met een 
voorstel naar de raad te komen. 
 

Wethouder Bekhuis Afgehandeld In raadsbrief 22 van 2024 is de afhandeling van de motie richting de 
raad gecommuniceerd. Resumerend heeft het college besloten om: 
 
1.de lijst bindend adviesrecht gemeenteraad ongewijzigd te laten;  
2. Beleid Buitengebied niet actief te evalueren, maar aan te passen aan 
de hand van actualiteiten en ontwikkelingen in het landelijk gebied.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



25-02-2024 Behoud rechtstreekse treinverbinding Enschede – Schiphol 
Airport 
Draagt het college op: 
 

• De gemeenteraad op de hoogte te houden van de 
ontwikkelingen naar aanleiding van de reeds gestarte 
(regionale) lobby om de rechtstreekse treinverbinding 
Enschede-Schiphol Airport te behouden; 

• Waar mogelijk aanvullende actie te ondernemen om 
deze lobby kracht bij te zetten; 

• Deze motie en het nog op te stellen statement van de 
gemeenteraad te delen met de NS, de Minister van 
Infrastructuur en Waterstaat, de veertien Twentse 
gemeenteraden en in de Twenteraad en andere 
relevante samenwerkingsverbanden. 
 

Wethouder Niens Afgehandeld De motie is recent aangenomen en de volgende stappen zijn gezet:  
 

- De motie is gedeeld met de veertien Twentse gemeenteraden 
en in de Twenteraad; 

- Een reactie van de NS in het kader van het behoud van de 
rechtstreekse treinverbinding Enschede – Schiphol Airport is 
middels raadsbrief 24 van 2024 gedeeld met de raad. 

 
Verder zal het college de gemeenteraad op de hoogte houden van de 
lobby om de rechtstreekse treinverbinding Enschede-Schiphol Airport 
te behouden en waar mogelijk aanvullende actie ondernemen om deze 
lobby kracht bij te zetten. 

 

 


